
PROTOKÓŁ nr XXXV/2018 

 

z XXXV Sesji Rady Gminy Granowo, która odbyła się w dniu 30 kwietnia 2018r.  w sali 

Urzędu Gminy w Granowie. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 30 kwietnia 2018r. o godz.13
00

. 

Zakończono w dniu 30 kwietnia 2018r. o godz. 14
30

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji wzięło udział 14 radych. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: ----------------------------- 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Jerzy Ciesielski 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli: 

1. Zbigniew Kaczmarek  - Wójt Gminy 

2. Hanna Kaczmarek  - Sekretarz Gminy 

3. Agnieszka Chojnacka  - Skarbnik Gminy 

4. Zaproszeni goście  - wg listy obecności 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga 

szkolnego, psychologa, logopedy i doradcy zawodowego, 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnej za uczestnictwo w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, 
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c) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Granowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Granowo, 

d)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

7. Przedstawienie: 

a) sprawozdania z realizacji współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy 

Granowo za rok 2017, 

b) informacji dotyczącej petycji za rok 2017, 

c) oceny zasobów pomocy społecznej za 2017 rok. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie sesji.            

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji: 

 

1. Uchwała Nr XXXV/236/2018. 

2. Uchwała Nr XXXV/237/2018. 

3. Uchwała Nr XXXV/238/2018. 

4. Uchwała Nr XXXV/239/2018. 

5. Uchwała Nr XXXV/240/2018. 

 

 

 

Przebieg obrad XXXV Sesji Rady Gminy Granowo 

 

Ad.1. Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Stefan Bielawski otworzył posiedzenie, powitał Wójta Gminy 

Pana Zbigniewa Kaczmarka, radnych, st. asp. Łukasza Zwierzchowskiego, sołtysów 

poszczególnych wsi i wszystkich zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski stwierdził na podstawie listy obecności, że udział w 

posiedzeniu bierze 14 radnych a zatem Rada jest władna do podejmowania uchwał. Lista 



3 
 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista zaproszonych gości stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

 

Porządek posiedzenia : 

1 .Otwarcie sesji, powitanie radnych, gości i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku dziennego sesji. 

3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, 

psychologa, logopedy i doradcy zawodowego, 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży 

Pożarnej za uczestnictwo w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, 

c) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Granowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Granowo, 

d)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo. 

7. Przedstawienie: 

a) sprawozdania z realizacji współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy 

Granowo za rok 2017, 

b) informacji dotyczącej petycji za rok 2017, 

c)  oceny zasobów pomocy społecznej za 2017 rok. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie sesji.            

 

 

Ad.3. Przypomnienie najważniejszych tematów i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Przewodniczący przedstawił najważniejsze tematy z XXXIII i XXXIV sesji. 

Protokół nr XXXIII/2018 z  XXXIII Sesji Rady Gminy Granowo wyłożony był do wglądu w 

biurze rady i przesłany na skrzynki mailowe radnych, którzy udostępnili swoje adresy. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Nad przyjęciem protokołu nr XXXIII/2018 głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem 

protokołu głosowało 14 radnych, przeciwko-0, wstrzymało się -0. 

Protokół został przyjęty. 

Protokół nr XXXIV/2018 z  XXXIV Sesji, Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Granowo 

wyłożony był do wglądu w biurze rady. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Nad przyjęciem protokołu nr XXXIV/2018 głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem 

protokołu głosowało 14 radnych, przeciwko-0, wstrzymało się -0. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Zbigniew Kaczmarek przedstawił sprawozdanie. 

Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

Radna Wanda Śron powiedziała, że podczas spotkania z panią Martą Kubiak – posłem na 

Sejm RP, Wójt przedstawił wszystkie problemy, które dotyczą naszej gminy.  

Radny Andrzej Kaczmarek zapytał gdzie i kiedy będą montowane światłowody? 

Wójt odpowiedział, że ze szczegółami, gdzie będą umieszczone światłowody można 

zapoznać się u pana Sebastiana Janelta, u którego są  mapy. Firma INEA S.A. wystąpiła o 

obniżenie stawki za umieszczenie urządzenia w drogach gminnych i za zajęcie pasa 

drogowego. Stanowisko urzędu jest takie, że dopóki nie znikną słupy z ulicy Poznańskiej i te 

które są w ogródkach, nie może być mowy o obniżeniu stawek. Są stawki ustawowe i tych 

stawek należy się trzymać. 
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Ad.5. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

 

Radna Krystyna Kasperek zwróciła się do st.asp. Łukasza Zwierzchowskiego. Dobiega końca 

budowa ulicy Długiej, która nie ma chodników, jakie oznaczenia drogi np. ograniczenie 

prędkości, droga wewnętrzna, spełniałyby tam swoje funkcje? 

St.asp. Łukasz Zwierzchowski uważa, że strefa zamieszkania byłaby najlepszym 

rozwiązaniem, żeby pojazd musiał ustąpić pierwszeństwa pieszemu. Trzeba jednak wziąć pod 

uwagę, że postawienie tego znaku skutkuje tym, że poza miejscami wyznaczonymi nie można 

parkować. 

Wójt powiedział, że trzeba wprowadzić ograniczenie prędkości albo znak strefa 

zamieszkania. Jest tam tak szerokie pobocze, że nie byłoby problemu z parkowaniem. Przed 

oddaniem drogi, zaproponujemy jakąś organizację ruchu. 

Radny Henryk Pawlak powiedział, że w Kotowie są dziury w drodze. Zgłosił ten fakt do 

powiatu, odpowiedzieli, że są w trakcie łatania dziur i po kolei to robią. Czy nie powinno być  

tak, że pierwszej kolejności powinny być łatane te największe dziury? 

Wójt odpowiedział, że nie ma wpływu na to w jakiej kolejności te prace są wykonywane. 

Kierownik Referatu Pan Sebastian Janelt powiedział, że  podejrzewa, że być może z uwagi na 

to, że ma być remont drogi w Kotowie, do Kotowa nie wjechali. Kiedyś było 15 ofert na takie 

zadanie, teraz są dwie. Nie ma firm. Firma która obsługuje naszą gminę, obsługuje również 

cały nasz powiat i kilka ościennych. 

Radny Wojciech Kalemba zwrócił się z prośbą do policji, aby częściej wysyłała patrole do 

parku, za pałac. Młodzież, która kończy 6 klasę pije piwo. Może założyć tam atrapy kamer? 

Wójt odpowiedział, że docelowo będą tam kamery. W związku z wdrażaniem przepisów 

RODO, w każdym miejscu gdzie jest kamera, będzie musiała być informacja, że jest to 

miejsce monitorowane. 

St. asp. Łukasz Zwierzchowski poinformował, że teren parku jest objęty planem działania 

priorytetowego, właściwy dzielnicowy, pojawia się w tym miejscu o różnych godzinach. 

Musi nad terenem mocniej czuwać niż nad innym. Raz na pół roku dzielnicowi takie 

programy muszą pisać i realizować. 

Radny Andrzej Kaczmarek poruszył sprawę sklepu na narożniku ulicy Kolejowej z ulicą         

1 Maja. Sklep został przeniesiony do Młyna, od kilku dni w tym miejscu znowu zaczęli 

przesiadywać ludzie z butelkami w ręku. Prośba do policji, aby zwróciła na to uwagę. Druga 

sprawa dotyczy znaku, który stoi przy ulicy Kolejowej, przed wjazdem na ulicę Poznańską. 

W dalszym ciągu parkują tam pojazdy, które blokują  przejazd. 
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Radna Irena Ratajczak zgłosiła, że w Zemsku na skrzyżowaniu jest duża dziura. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, 

psychologa, logopedy i doradcy zawodowego 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Hanna Kaczmarek powiedziała, że uchwała w tym temacie była 

podejmowana w 2012 roku, wówczas wymiar godzin wynosił 25. Od 1 września 2018r. będą 

obowiązywały nowe przepisy i maksymalny wymiar godzin dla psychologa, pedagoga, 

logopedy i doradcy zawodowego wynosić będzie 22 godziny. W związku ze zmianą 

przepisów zaszła konieczność podjęcia stosownej uchwały w tym temacie. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski  poddał pod głosowanie projekt uchwały. Nad 

projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały 

został przyjęty. Uchwała Nr XXXV/236/2018 w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy i doradcy 

zawodowego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży 

Pożarnej za uczestnictwo w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

 

Przewodniczący poprosił Wójta o przedstawienie projektu uchwały. 

Wójt Zbigniew Kaczmarek wyjaśnił, że strażakom-ochotnikom za udział w akcji i szkoleniu 

przysługuje ustawowo ekwiwalent. Uchwała została wywołana po to, aby obniżyć stawkę 

ekwiwalentu za szkolenia. Zarząd Gminny OSP w Granowie podjął uchwałę, aby za szkolenie 

wypłacać 4 zł. za godzinę. Mając na uwadze środki, którymi dysponuje straż i pilniejsze 

potrzeby, strażacy stwierdzili, że stawka ustawow jest zbyt wysoka i idąc za przykładem 

innych gmin, zaproponowali obniżenie tej stawki do 4 zł. Chodzi o szkolenia obowiązkowe, 

organizowane przez Państwową Straż Pożarną. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski  poddał pod głosowanie projekt uchwały. Nad 

projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 
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głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały 

został przyjęty. Uchwała Nr XXXV/237/2018 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej za uczestnictwo w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

c) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej             

w Granowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Granowo 

 

Przewodniczący poprosił Wójta o przedstawienie projektu uchwały. 

Wójt powiedział, że po sporządzeniu sprawozdania okazało się, że Zakład Gospodarki 

Komunalnej wypracował nadwyżkę w wysokości 168 394,53zł. W związku z planami 

przeniesienia siedziby Zakładu z ulicy Poznańskiej na ulicę Nową, co wiąże się z  

wybudowaniem zaplecza i docelowo ze sprzedażą działki przy ulicy Poznańskiej, ZGK 

zwraca się z prośbą, aby tę nadwyżkę przeznaczyć na rozbudowę tj. na budowę warsztatu i 

zaplecza przy ulicy Nowej. Są dwie możliwości, jedna z nich to wpłata tej nadwyżki do 

budżetu, Gmina wtedy przekazuje dotację na inwestycję  i druga możliwość, zatrzymanie tej 

nadwyżki ze wskazaniem na co ma zostać przeznaczona. 

Radna Irena Ratajczak zapytała jaka jest proponowana stawka za wodę i ścieki? 

Wójt odpowiedział, że „Wody Polskie” nie wypowiedziały się w temacie przedstawionych 

taryf, należy domniemać, że zostały one zatwierdzone, ponieważ nie otrzymaliśmy 

odpowiedzi. Cena wody na ten rok przedstawiona do akceptacji przez „Wody Polskie”  to 

3,17zł netto, cena ścieków to 6,25zł netto, odpowiednio w tej chwili obowiązuje za wodę  

3,10zł  i 6,02zł za ścieki. Opłata stała  do wody wynosi 2,59zł netto  i w ściekach za przyłącze 

opłata stała to 2,77zł. netto. Do cen netto należy doliczyć 8%  podatku VAT. 

Radna Krystyna Kasperek zapytała od kiedy będą obowiązywać te stawki? 

Wójt odpowiedział, że na koniec czerwca. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski  poddał pod głosowanie projekt uchwały. Nad 

projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały 

został przyjęty. Uchwała Nr XXXV/238/2018 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Granowie z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu Gminy Granowo, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2018 

 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Chojnacka przedstawiła projekt uchwały. Budżet zostaje 

zwiększony o kwotę 333 000, na co składają się głównie  dotacje od Wojewody 

Wielkopolskiego na zadania zlecone: 

-  zadania wykonywane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w kwocie 1199zł i 4000zł. Kwotę 

4273zł przeznacza się na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów. 

- kwota 326 644,87 zł z przeznaczeniem na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w 

cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych. 

Po stronie wydatków zmiany wynikające z otrzymanych dotacji i przesunięcia: 

- zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 80 000zł z przeznaczeniem na doradztwo finansowo-

ekonomiczne i prawne w zakresie Partnerstwa Publiczno-Prawnego oraz obsługi zadłużenia 

gminy, 

- zwiększa się plan wydatków majątkowych na zadanie inwestycyjne przebudowy ulicy 

Krętej w Granowie o kwotę 184 100zł, 

- ustala się plan wydatków majątkowych w wysokości 8000zł, z przeznaczeniem na zakup 

niezbędnego sprzętu komputerowego na potrzeby ochrony danych w Urzędzie Gminy, 

- zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 280 000zł , w związku z 

nieotrzymaniem dofinansowania zadania polegającego na uporządkowaniu gospodarki 

osadowej na terenie oczyszczalni ścieków wraz z budową kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Bielawy. 

Na podstawie uchwał sołectw o zmianie przedsięwzięcia realizowanego w ramach funduszu 

sołeckiego ustala się plan wydatków dla sołectwa Januszewice i Strzępiń. 

Na podstawie podpisanego aneksu do umowy, dokonuje się zmiany planu wydatków 

bieżących, w związku z realizowanym projektem przez OPS „Plan na lepsze jutro”. 

Na podstawie złożonego wniosku o przyznanie dotacji z budżetu gminy dla Spółki Wodnej 

udziela się dotacji w wysokości 8000zł dla Gminnej Spółki Wodnej „Zlewnia Kanału 

Granowskiego”, na konserwację rowu melioracyjnego. 

Pytań do przedstawionej uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski  poddał pod głosowanie projekt uchwały. Nad 

projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 
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głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały 

został przyjęty. Uchwała Nr XXXV/239/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2018 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Granowo 

 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że do uchwały w sprawie zmiany WPF wprowadza się te zmiany, 

które przyjęte zostały w uchwale w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów                   

i wydatków. Wprowadza się również przedsięwzięcia „Plan na jutro”. 

Pytań do przedstawionej uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski  poddał pod głosowanie projekt uchwały. Nad 

projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały 

został przyjęty. Uchwała Nr XXXV/240/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Granowo stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Nastąpiła przerwa w obradach od godz. 14
00

 do godz. 14
10

. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Salę obrad opuściła radna Żaneta Pocztowa. 

Aktualna liczba radnych biorąca udział w posiedzeniu 13. 

 

Ad.7. Przedstawienie: 

 

a) sprawozdania z realizacji współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy 

Granowo za rok 2017 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni otrzymali  sprawozdanie, aby mogli się z nim 

zapoznać. 

 Sekretarz Gminy Hanna Kaczmarek przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

 

b) informacji dotyczącej petycji za rok 2017 
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Przewodniczący Rady poinformował, że Radni otrzymali  informację, aby mogli się z nią 

zapoznać. 

Informacja została przedstawiona przez Sekretarza Gminy. Informacja stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

 

c) oceny zasobów pomocy społecznej za 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni, którzy mają skrzynki email, otrzymali  

opracowanie, aby mogli się z nim zapoznać. Radni, którzy nie mają poczty email, mogli się          

z nim zapoznać w biurze rady. 

Przewodniczący Rady poprosił Kierownika OPS, Panią Małgorzatę Trybuś o przedstawienie 

tematu.  

Pani Małgorzata Trybuś wyjaśniła, że ocena ta jest zestawieniem zbiorczym ze wszystkich 

sprawozdań merytorycznych, które sporządza Ośrodek Pomocy Społecznej za ubiegły rok. 

Sam dokument nazywany jest narzędziem, które służy kreowaniu polityki społecznej. Ma on 

służyć wyższym szczeblom do rozdzielania pieniędzy, planowania przedsięwzięć. 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad.8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Wójt poinformował, że 3 maja br. o godz. 10
00 

 odbędzie się Msza Św. w intencji Ojczyzny, 

na którą wszystkich zaprasza. W dniach 1-3.06 odbędzie się wycieczka dla radnych i sołtysów 

do Pragi, z okazji  „Dnia Samorządowca”. W dniach 2 i 4 maja urząd jest czynny. 

Następnie głos zabrał radny Jacek Bresz, który zaprosił na zawody wędkarskie, które odbędą 

się 10 czerwca na stawie w Strzępiniu. Prosi o wytypowanie dwóch zawodników z każdego 

sołectwa. 

Radna Wanda Śron zapytała, jak wygląda sprawa równania dróg, czy będzie równana droga 

do Kąkolewa? Należy sprawdzać jak wykonane jest równanie drogi bo nie zawsze jest to 

dokładnie zrobione. 

Sołtys Zygmunt Kubel odpowiedział, że nie. 

Radny Marian Kaczmarek proponuje, aby niezależnie od równiarki, jeśli sołtysi mają jeszcze 

środki na drogi, zamówić dodatkowo walec. 
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Ad.9. Zakończenie sesji.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Stefan Bielawski zamknął obrady 

XXXV sesji VII kadencji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu: 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności zaproszonych gości. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Uchwała Nr XXXV/236/2018 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy i doradcy zawodowego. 

5. Uchwała Nr XXXV/237/2018 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczej Straży Pożarnej za uczestnictwo w działaniu ratowniczym lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną. 

6. Uchwała Nr XXXV/238/2018 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Granowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Gminy Granowo. 

7. Uchwała Nr XXXV/239/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018. 

8. Uchwała Nr XXXV/240/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Granowo. 

9. Sprawozdanie z realizacji współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Granowo za rok 2017. 

10. Informacja dotycząca petycji za rok 2017. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Protokółowała 

 

Ilona Hertig-Kruszona 
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